
Miljø- og Planlægningsudvalget

Til: Fødevareministeren

Dato: 1. juni 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MPU alm. del

Spørgsmål 755
På samrådet om marsvin 19. maj, 2011, fremgik det, at DTU Aqua for nuvæ-
rende har kamera monteret på 6 garnfartøjer for at observere bifangsten af
marsvin. Vil ministeren oplyse, om de pågældende fartøjer overvejende fisker
i særlige dele af danske farvande og om de data der kommer ud af dette for-
søg, ifølge DTU Aqua, ville kunne bruges til at estimere bifangstprocenten for
bestanden af marsvin i indre danske farvande? Hvis dette ikke er tilfældet
hvad agter ministeren så at gøre for?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Trine Mach (SF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på trine.pertou.mach@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne
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